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Referat ordinær generalforsamling d. 25/1-2024  

1. Valg af dirigent 

a. Kristian Slyk 

2. Valg af referent 

a. Hans Topholm 

3. Valg af stemmetællere 

a. Johnny Madsen 

b. Kim Schiellerup 

c. Jakob Drue Laursen 

4. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste ordinære generalforsamling 

a. Hovedpunkterne i den skriftlige beretning, som kan tilgås på hjemmesiden, 

fremlægges.  

i. Kommentarer:  

ii. Niels Peder Greve takker for fremmøde blandt jagtegnskursister 

iii. Freddy Jensen takker for at beretningen om foreningens virke er udsendt før 

GF.  

iv. Kim Schiellerup spørger til hvad Jægerrådet er. Svar: Jagtforeninger under 

DJ i Aalborg Kommune organiserer sig i ”jægerråd” og agerer ”fælles 

talerør” overfor kommunen ift. politik og jægernes interesser. Pt. meget 

arbejde med at indgå aftaler med Aalborg Kommune om jagt på kommunale 

arealer. Der sidder også en repræsentant fra Jægerråd i kommunens Grønne 

Råd. 

v. Martin Sort Mikkelsen spørger til bukkejagten. Hvor mange ansøgere til 

bukkejagten får tildelt plads i lodtrækningen. Svar: De sidste par år har der 

cirka været 3, som ikke har fået plads.  

b. Beretning godkendt  

5. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse 

a. Regnskab præsenteres  

b. Spørgsmål til regnskab 
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i. Kim Schiellerup konstaterer forenings beholdning er relativt stor, og spørg 

hvad pengene skal bruges til. Svar: Der skal laves en strategi. Ikke aftalt 

endnu.  

ii. Peter Bæk gør bestyrelsen opmærksom på skatteregler ift. beklædning til 

bestyrelsen.  

c. Regnskab godkendt  

i. (Efterskrift: notits om flere printede eksemplarer, så alle fremmødte kan følge 

med.) 

6. Indkomne forslag 

a. Nye stiger på nordsiden (se bilag ”forslag 1”) 

i. Kommentarer til forslag:  

1. Jesper Rovsing: Den ene stige synes ok.  

2. Freddy Jensen: Lad vær med at købe stålstiger. 

3. Henrik Kloster: Opfordrer til at deltage i arbejdet med at sætte en ny 

stige op, da vi i foreningen i fællesskab skal løfte disse opgaver.  

ii. Forslag 1 godkendes med kommentarer. 

b. Revidering af efterårets riffeljagt på rådyr (se bilag ”forslag 2”) 

i. Kommentarer til forslag: 

1. En længere meningsdeling starter. 

2. Andreas Haugstrup: Vi får ikke skudt nok dyr 

3. Johnny Madsen: Så store arealer har foreningen ikke. 

4. Hans Topholm: Argumenterer for at forslaget skal nedstemmes.  

5. Jørgen Larsen: Vigtigt at så mange medlemmer som muligt får 

chancen for at prøve riffeljagten.  

6. Bjørn Amondsen: Svært at kende forskel på rå/lam sidst på sæsonen.  

7. Peder Larsen: Kan jagttegnselever medtænkes i jagten? 

8. Niels Peder Greve: Mange jægere vil gerne skyde en buk. Kommer 

ikke afsted efter rå/lam. For dårligt.  

9. Jakob Drue Laursen: Giver udtryk for flere jægere kommer afsted og 

er ihærdige i efteråret.   

10. Martin Sort Mikkelsen: Godt med frie muligheder. Opfordrer 

bestyrelsen til at tænke […].  
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ii. Forslag 2 nedstemmes. Bestyrelsen arbejder videre. 

7. Valg af formand eller kasserer 

a. Formandsposten er på valg 

i. Andreas Haugstrup valgt. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

a. Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg: 

i. Jørgen Larsen (ønsker ikke genvalg) 

ii. Anders Kjær Christensen (ønsker ikke genvalg) 

iii. Henrik Kloster 

iv. Niels Peder Greve 

b. Følgende bestyrelsesmedlemmer valgt:  

i. Niels Peder Greve 

ii. Henrik Kloster 

iii. Dan Svenningsen 

iv. Bjarne Poulsen  

9. Valg af 1 og 2. suppleant (Begge hvert år) 

a. Tidligere suppleanter: Bjarne Poulsen og Lukas Wolff.  

b. Jakob Drue Laursen vælges som 1. suppleant 

c. Kim Schiellerup vælges som 2. suppleant  

10. Valg af revisorer og revisorsuppleanter 

a. Hans Jørgen Badsberg er på valg som revisor. 

b. Hans Jørgen Badsberg genvalgt som revisor  

c. Bent Sørensen vælges som revisorsuppleant (for 1 år) 

d. Enes Dzinic vælges som revisorsuppleant (for 2 år) 

11.  Eventuelt  

a. Uddeling af ”pokaler” for hhv. krage, måge og mårhund.  

i. Hans Topholm vinder kragepokal med 34 par 

ii. Freddy Jensen vinder mårhundepokal med 8 tæver og 4 handyr.  

iii. Ingen kandidater til mågepokalen 

b. Uddeling af Jubilæumsdiplomer 

i. Følgende medlemmer har takket ja til jubilæumsdiplomer. Kontakt 

bestyrelsen, hvis du ikke fik dit diplom udleveret. 
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1. Henrik Hansen – 30 år 

2. Ivar Høst – 30 år  

3. Søren Topholm – 30 år  

4. Freddy Jensen – 30 år  

5. Johnny Madsen – 30 år  

6. Niels Peder Greve – 25 år 

7. Jakob Christian Jensen – 25 år  

8. Jan Wittrup – 25 år  

ii. Jørgen Larsen modtager æresmedlemsskab af foreningen efter mere end 30 

års bestyrelsesarbejde. Stor, stor tak til Jørgen fra alle fremmødte!  

c. Andet:  

i. Nye Limfjordsjæger-mærker kan købes for 20 kr.  

ii. Hans Topholm: Kom ud og skyd rovvildt, hvis vi vil passe på vores småvildt! 

iii. Freddy Jensen: De som deltager i rågeregulering bør deltage i rågeaftenen, 

som afholdes for byens borgere. Kraftig opfordring.  



 
 
Referat Ordinær generalforsamling 2024 
  
  

 


